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Käsittely kokouksessa Bike&Train –kokeilu jatkuu kesällä 10-15 pyörällä kaupungin ja Serlachius-
museoiden yhteistyönä. 

 
 Julia Virtanen kertoi kuulumisia Pirkanmaan henkilöliikennetyöryhmän 

kokouksesta 16.4.2024. Juha Vehviläinen Pirkanmaan liitosta esitteli 
ajankohtaisia asioita. Liikennejärjestelmäsuunnitelman toimeenpano-
ohjelman 2024-2027 mukaan yhteysvälillä on 2024 käynnistymässä 
Väyläviraston tarveselvitys, missä tuotetaan tietoa radan sähköistyksestä, 
peruskorjaustarpeista sekä tasoristeyksistä. Ratayhteyden 
kehittämistarpeita tarkennetaan Väyläviraston tarveselvityksen tulosten 
mukaisesti. Nyt jo tunnistettuja näkökulmia ovat yhteysvälin 
henkilöjunaliikenteen kaluston ikääntyminen, liityntäliikenteen 
kehittämistarpeet Mäntästä Vilppulan asemalle sekä ylipäätään 
matkaketjujen kehittäminen Ylä-Pirkanmaalla. 

 
 Päivi Viherkoski esitti, että Vilppulan aseman nimi tulisi muuttaa Mänttä-

Vilppulan asemaksi, koska heidän asiakkaat eivät tahdo löytää VR:n 
sivuilta kyseessä olevaa asemaa. Serlachius-museoille saapuvasta väestä 
noin puolet saapuu henkilöautolla ja kolmannes rautateitse. 

 
 Katja Lehtinen kertoi Mäntän seudun ammatillisen neuvottelukunnan 

kokoontuneen ensimmäistä kertaa, jossa osallistujia enimmäkseen 
teollisuudesta. Tilaisuuteen osallistuttiin monesta organisaatiosta. On 
kokoonnuttu myös matkailu- ja ravitsemusalan työelämä tapahtumassa ja 
Patrian kanssa käyty keskustelua erikoisammattitutkinnon tulevasta 
koulutuksesta. 

 
 Todettiin elinvoimajaoston olevan oiva keskustelufoorumi 

työllisyyspalveluiden järjestyessä. 
 
Päätös Hyväksyttiin. 


